方案

机构名称：
艺术素质与专业水平测评等级
测评依据：
艺术素质与专业水平测评体系

体系架构：
1.初级、中级、高级 、特级（专业，13级），适用于4-16岁以上少年儿童学习。

2.对应学历：小学、初中、高中（中专）、大学等。

3.对应程度：筑基阶段、表演阶段、熟练表演阶段、专业表演阶段。

四、各对应段程度：
设，A、B、C三个层次，即：（优、良、及格）

如：初：A、B、C

中：A、B、C

高：A、B、C

特：（不设）

各对应段：
各对应段A、B、C三个层次的具体内容，分为三大块进行综合考核、评估：

1.道德品行（得分比例2）

2.基础理论知识与相关知识面（得分比例3）

3.表演技能与技巧（得分比例5）

六、年龄要求：
初级：4 - 8周岁

中级：9 - 12周岁

高级：12 - 16周岁

特级：16周岁以上（专业级）

注：中国艺术学科国际测评中心等级年龄要求，大于级别规定年龄不受限制，小于规定年龄则不允报考。

七、等级级别：（以节奏和动律训练）

初级：（1 - 4级)

中级：（5 - 8级）

高级：（9 - 12级）

特级：（13级）专业级

注：1. 初级、中级（1 - 8级）为“艺术娱乐型”课程，供4 - 11岁的少年儿童报考；

2. 10 - 12级为“半专业”课程，供12 - 16岁达到一定水平的考生报考；

特级（13级）专业级，“专业”课程，供16岁以上，达到一定专业水平的考生报考。

八、教材特点：
注重表演性、教育性、通俗性等，激发考生积极向上的艺术元素。

等级通过的学员可获得“中国艺术学科国际测评中心，艺术素质与专业水平测评等级证书”，达到一定专业水平的考生，将颁发：特级证书（本证书为最高级别）。

教材由国内多年从事儿童教育资深专家编制，倡导“快乐、轻松、姿美、科普”的元素教育理念，使少年儿童在自身条件的前提下，从基础化启蒙教育，以趣味性、娱乐性、表演性、组合性为主，不强调练功，减轻传统性培训的枯燥感，“通俗、易学、易教”，充分发挥儿童的正能量，让孩子们在训练过程中得到艺术的熏陶，增强自信心和积极向上的意志力。

每个级别的教材由“基础训练、拓展训练、作品表演等三部分构成。主要以激发孩子创造力想象力，把原枯燥的舞蹈训练当成娱乐表演，通过舞台与社会实践相结合，使孩子听音便能起舞的艺术灵感。

中国艺术学科国际测评中心等级测评要求逐级报考，级别和年龄复合要求的也可连报多级。接受跨教材报考，如本人持有其他考级中心证书，可直接申报高于当前证书的等级考试。考试通过的学员，将颁发中国艺术学科国际测评中心，艺术素质与专业水平测评等级证书。

注：达到13级以上，具有特殊人才的考生，将由中国艺术学科国际测评中心，艺术素质与专业水平测评等级证书“特殊人才”专业特级证书，并向全国大专院校、社会、文艺专业团体推荐。

Program as follows

I. name of organization:

Artistic quality and professional level

Two, evaluation basis:

Art quality and professional level evaluation system

Three, system architecture:

1. primary, intermediate, advanced, super (professional, level 13), suitable for children over 4-16 years of age to learn.

2. correspondence education: primary school, junior high school, high school (secondary school), University, etc..

3., the corresponding level: build base stage, stage of performance, stage of skilled performance, professional performance stage.

Four, the degree of each corresponding paragraph:

Set A, B, C three levels, namely: (excellent, good, pass)

Such as: early: A, B, C

Medium: A, B, C

Gao: A, B, C

Features: (not set)

Five, each corresponding paragraph:

The specific contents of the three levels of the corresponding sections A, B and C are divided into three blocks for comprehensive assessment and evaluation:

1. moral conduct (scoring ratio 2)

2. basic theoretical knowledge and related knowledge (scoring ratio 3)

3. performance skills and skills (score 5)

Six, age requirements:

Junior: 4-8 years of age

Intermediate: 9-12 years of age

Senior: 12-16 years of age

Special grade: above 16 years old (professional level)

Note: the international age assessment center of the art discipline in China is required to be older than the class, and the age is not limited. The age limit is not allowed to apply for examination.

Seven, rank: (rhythm and movement training)

Junior: (level 1-4)

Intermediate: (level 5-8)

Senior: (level 9-12)

Special grade: (level 13) professional grade

Note: 1. primary and intermediate (grade 1-8) is an art and entertainment course for children aged 4-11;

2.10 - 12 is a "semi professional" course for applicants aged 12-16 and up to a certain level;

3. grade (13) professional level, professional courses for the age of 16, to reach a certain level of professional candidates.
Eight, characteristics of teaching materials:

Pay attention to performance, education, popularity, etc., to stimulate candidates positive artistic elements.

Grade students can get through "Chinese International Art Discipline Evaluation Center, artistic quality and professional level evaluation level certificate", reached a certain level of professional candidates will be awarded extra certificate (this certificate is the highest level).

From the domestic textbooks for many years engaged in children's education experts system, promote happy, relaxed, beauty and science "elements of the philosophy of education, so that children in the premise of their own conditions, enlightenment from the basic education, to fun, entertainment, performance, combination, emphasize practice, reduce the traditional training the boring, popular, easy to learn, teach, give full play to the positive energy of the children, let the children get the influence of the Arts in the training process, enhance self-confidence and positive willpower.

The teaching materials at each level consist of three parts, namely, basic training, outward bound training, and performance. Mainly to stimulate children's creativity, imagination, the original boring dance training as entertainment, through the stage and social practice combined, so that children can listen to the sound of artistic inspiration.

China art disciplines international assessment center level assessment requirements gradually apply for examination, the level and age composite requirements can also be reported multi-level. If I accept the cross teaching candidates, holding other grading center certificate may apply directly above the grade examination certificate. Students who pass the examination will be awarded the international evaluation center of Chinese art discipline, and the certificate of artistic quality and professional level.

Note: the above grade 13, has a special talent of the candidates, will be Chinese Arts International Evaluation Center, artistic quality and professional level evaluation certificate of "special talent" professional grade certificate, and to the national universities, society, art professional organizations recommend.
